
Dear members, 

Pickleball is all about getting together and having fun! We are pleased to invite you to 
our Welcome BBQ.🎉 

📅 When: January 18, 2026, around noon📍  

Where: Shuffleboard courts 

Who: All club members and their spouses/partners are warmly invited. 

On the Menu: 🌭 2 hot dogs • 🍟 Chips • 🍰 Small dessert 

Cost: $5 per person 

Thank you for confirming your attendance by submitting your payment to your 
captain before January 6, 2026, so we can properly plan food purchases. 🗓 

Please bring:🪑 Your chairs 🥤 Your beverage and 😄 your good spirits! 

We look forward to seeing many of you there! 🎊 

Your Board 

 
ℹ P.S. For all captains:We will meet you on January 7, around 3 p.m., at the parking 
lot courts to exchange the money for entry tickets. 💵🎟 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Chers membres,  

•  

Le pickleball, c’est l’occasion parfaite de se retrouver et d’avoir du plaisir 
ensemble ! Nous vous invitons donc à notre BBQ de Bienvenue🎉 

Quand : 18 janvier 2026, vers midi, 

Où : aux terrains de shuffleboard. 

Qui : Tous les membres du club ainsi que leur conjoint(e) sont chaleureusement 
conviés. 😊 

Au menu :🌭 2 hot-dogs 🍟 Chips🍰 Petit dessert  

Coût : 5 $ par personne 

Merci de confirmer votre présence en remettant votre paiement à votre 
capitaine avant le 6 janvier 2026, afin que nous puissions bien planifier l’achat 
de nourriture. 🗓 

À apporter :🪑 Vos chaises🥤 Votre breuvage et 😄 votre bonne humeur ! 

Nous espérons vous voir en grand nombre ! 🎊 

Votre CA 

 
ℹ P.-S. Pour tous les capitaines :Nous vous rencontrerons le 7 janvier, vers 15 
h, aux terrains du stationnement pour procéder à l’échange de l’argent contre les 
billets d’entrée. 💵🎟 

 


